
έτους. Έτσι και φέτος, τα µέλη του ∆.Σ. έκοψαν την βασι-
λόπιτα µε το «φλουρί» να πέφτει στην συν. Ζωή Μελέτη. 
Το «φλουρί» αντιστοιχούσε σε µια δωρεάν διανυκτέρευση 
στο φιλοξενόν της εκδήλωσης ξενοδοχείο.

Ηµερίδα Καθ. Ε. Μπάσδρα/∆. Κωνσταντώνη
Το Σάββατο, 28 
Μαρτίου 2015 έλα-
βε χώρα στο ξε-
νοδοχείο «Holiday 
Inn» της Αττικής 
Οδού, µε µεγάλη 
επιτυχία, η ηµερίδα 
µε θέµα: «Ο ρόλος 
της ηλικίας στην 
ορθοδοντική µετα-
κίνηση. Από την βι-
ολογία στην κλινική 
πράξη και αντίστρο-
φα». Οι προσκεκλη-
µένοι οµιλητές ήταν 
η Αν. Καθ. Ευθυµία 
Μπάσδρα και ο ∆ρ 
∆ηµήτρης Κωνστα-
ντώνης. Οι παρου-
σιάσεις κράτησαν 

Hµερίδα ∆ρ Lorenzo Franchi
Στις 17 Ιανουα-
ρίου 2015, πραγ-
µατοποιήθηκε µε 
εξαιρετική επιτυχία 
στο ξενοδοχείο 
«Stratos Vasilikos», 
η πρώτη ηµερίδα 
της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. για 
το 2015. Στην ηµε-

ρίδα αυτή, προσκε-
κληµένος οµιλητής 
ήταν ο ∆ρ Lorenzo 
Franchi µε θέµα: 
«Kλινική εφαρµογή 
βασισµένη στην µα-
κροχρόνια τεκµηρί-
ωση ΙΙ Τάξης, ΙΙΙ τά-
ξης και διεύρυνση 
άνω γνάθου».

Κοπή βασιλόπιτας
Στο πλαίσιο της 
ηµερίδας, πραγµα-
τοποιήθηκε η καθιε-
ρωµένη πλέον κοπή 
της πρωτοχρονιά-
τικης βασιλόπιτας 
στην αρχή κάθε 
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Το Σάββατο, 28 
Μαρτίου 2015 έλα-
βε χώρα στο ξε-
νοδοχείο «Holiday 
Inn» της Αττικής 
Οδού, µε µεγάλη 
επιτυχία, η ηµερίδα 
µε θέµα: «Ο ρόλος 
της ηλικίας στην Πανοραµική άποψη ηµερίδας

ξης και διεύρυνση 
άνω γνάθου».

Κοπή βασιλόπιτας
Στο πλαίσιο της 
ηµερίδας, πραγµα-
τοποιήθηκε η καθιε-
ρωµένη πλέον κοπή 
της πρωτοχρονιά-
τικης βασιλόπιτας 
στην αρχή κάθε 

Αναµνηστική φωτογραφία προσκεκληµένου 
οµιλητή - ∆.Σ. Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

Στις 17 Ιανουα-
ρίου 2015, πραγ-
µατοποιήθηκε µε 
εξαιρετική επιτυχία 
στο ξενοδοχείο 
«Stratos Vasilikos», 
η πρώτη ηµερίδα 
της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. για 
το 2015. Στην ηµε-Πανοραµική άποψη ηµερίδας ∆ρ L. Franchi

Κοπή ετήσιας πίτας της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. & επίδοση δώρου στην συν. Ζ. ΜελέτηΚοπή ετήσιας πίτας της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. & επίδοση δώρου στην συν. Ζ. ΜελέτηΚοπή ετήσιας πίτας της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. & επίδοση δώρου στην συν. Ζ. Μελέτη

το 2015. Στην ηµε-
ρίδα αυτή, προσκε-
κληµένος οµιλητής 
ήταν ο ∆ρ Lorenzo 
Franchi µε θέµα: 
«Kλινική εφαρµογή 
βασισµένη στην µα-
κροχρόνια τεκµηρί-
ωση ΙΙ Τάξης, ΙΙΙ τά-
ξης και διεύρυνση Απονοµή πλακέτας στον ∆ρ L. Franchi

Hµερίδα ∆ρ Lorenzo Franchi



























 

Με τη 
συνεργασία 

της 

2016

September

23, 24  & 25  
Σεπτεµβρίου

Hilton, Athens

Πανελλήνιο Ορθοδοντικό Συνέδριο

Panhellenic Orthodontic Congress

14o

Hilton, Athens

ΕΤΑΙΡΕΙΑ
ΟΡΘΟ∆ΟΝΤΙΚΗΣ 

& ΓΝΑΘΟΠΡΟΣΩΠΙΚΗΣ
ΜΕΛΕΤΗΣ

& ΕΡΕΥΝΑΣ

Pre Congress Seminar 
Prof. Tom Wilcko, Prof. Donald Ferguson - 

Corticotomies

Post Congress Seminar 
Prof. Hugo De Clerck - 

Mini plates to orthodontic anchorage

«Ταχύτητα,
διάρκεια 

& 
ποιότητα 

στην
Ορθοδοντική»

«Speed, duration  
& quality  in 

Orthodontics»

Προσυνεδριακό Σεμινάριο 
Επ. καθ. Tom Wilcko, 

Καθ. Donald Ferguson - 
Κορτικοτομές

Μετασυνεδριακό Σεμινάριο 
Επ. καθ. Hugo De Clerck - 

Η χρήση των 
μίνι-πλακών 

στην ορθοδοντική 
στήριξη

Υπό την Αιγίδα του Υπουργείου Υγείας 

Under the Auspices
of the Ministry of Health 

ορθοδοντική µετα-
κίνηση. Από την βι-
ολογία στην κλινική 
πράξη και αντίστρο-
φα». Οι προσκεκλη-
µένοι οµιλητές ήταν 
η Αν. Καθ. Ευθυµία 
Μπάσδρα και ο ∆ρ 
∆ηµήτρης Κωνστα-
ντώνης. Οι παρου-Απονοµή αναµνηστικών πλακετών στους Αν. καθ. 

Ε. Μπάσδρα & ∆ρ ∆. Κωνσταντώνη



το ενδιαφέρον των συµµετεχόντων έως αργά το µεση-
µέρι. Από την εκτενή συζήτηση που διεξήχθη αναλύθηκε 
το πως µπορεί η βιολογία να επηρεάσει την ορθοδοντική 
µετακίνηση των δοντιών, ποιους παράγοντες θα πρέπει να 
προσέχουµε κατά την ορθοδοντική µετακίνηση και τέλος 
να λαµβάνουµε υπόψη τη λήψη τυχόν φαρµακευτικών 

προιόντων κατά τη διάρκεια της ορθοδοντικής θεραπείας 
ειδικότερα σε ενήλικες ασθενείς.
Ευχαριστούµε θερµά τους συναδέλφους οµιλητές για 
τις παρουσιάσεις τους και για τον προβληµατισµό που 
δηµιουργήθηκε, παντρεύοντας τη σύγχρονη έρευνα µε 
την κλινική ορθοδοντική.
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πουλος, για τη θέση 
του Γενικού Γραµ-
µατέα προτάθηκε η 
κα Ε. Στάµου, για 
την θέση του Τα-
µία προτάθηκε ο κ. 
Κ. Μάρκου και για 
την θέση του υπεύ-
θυνου ∆ηµοσίων 
Σχέσεων προτάθη-
κε ο κ. Β. Σταθόπου-
λος , θέσεις στις 
οποίες οµόφωνα 
εκλέχθηκαν.
Αναλύθηκαν στην 
συνέχεια οι αρµο-
διότητες κάθε θέ-
σεως και τονίστη-
κε ότι κάθε µέλος 
είναι συνυπεύθυνο 

και θα πρέπει να αναλαµβάνονται από όλα τα µέλη πρω-
τοβουλίες στα πλαίσια των αρµοδιοτήτων του καθενός.
Η σύνθεση του νέου ∆.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. µετά τις αρχαιρε-
σίες και την συγκρότηση του σε σώµα είναι:
Πρόεδρος: ∆ήµητρα Καρδαρά
Αντιπρόεδρος: Γεράσιµος Αγγελόπουλος 
Γεν. Γραµµατέας: Ευαγγελία Στάµου
Ταµίας: Κωνσταντίνος Μάρκου
Υπ. ∆ηµ. Σχέσεων: Βασίλειος Σταθόπουλος
Αναπ. µέλη: Θ. Ραϊσάκης, Ν. Πανδής, ∆. Παπαγεωργίου. 
Την Εξελικτική Επιτροπή αποτελούν οι συνάδελφοι:
Γ. ∆αµανάκης, Η. Μπιτσάνης, Α. Ροντογιάννη, µε αναπλη-
ρωµατικούς: Ζ. Μελέτη, Β. Καλαµάτα & Σ. Μποµπέτση.

Ηµερίδα ∆ρ Lars Christensen
Στις 7 Νοεµβρίου 2015 πραγµατοποιήθηκε στο ξενοδο-
χείο «Royal Olympic» η τέταρτη ηµερίδα της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. µε 
προσκεκληµένο οµιλητή τον ∆ρ Lars Christensen µε θέµα: 

«Αισθητικές λύσεις: η οδός προς την απόλυτη διαφορο-
ποίηση». Ο ∆ρ Christensen αναφέρθηκε στις αισθητικές 
επιλογές θεραπείας και την ιδανική λύση έναντι συµβιβα-
στικής λύσης, µε παρουσίαση κλινικών περιστατικών.

Αρχαιρεσίες & Γ.Σ. 17.1.2015
Το πρακτικό συγκρότησης σε σώµα του νεοεκλεγέντος ∆.Σ. 
της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. της 23.1.2015 έχει ως ακολούθως:
Παρόντα τα εκλεγέντα ως τακτικά µέλη του ∆.Σ. και κατά 
σειρά εκλογής, οι κ.κ. Βασίλειος Σταθόπουλος, Γεράσιµος 
Αγγελόπουλος, ∆ήµητρα Καρδαρά, Ευαγγελία Στάµου και 
Κωνσταντίνος Μάρκου.
Ο πρώτος σε σειρά εκλεγείς κ. Β. Σταθόπουλος ανακοί-
νωσε το µοναδικό θέµα που είναι η εκλογή στις θέσεις 
του Προέδρου, Αντιπροέδρου, Γεν. Γραµµατέα, Ταµία και 
Υπευθ. ∆ηµ. Σχέσεων.
Για τη θέση του προέδρου προτάθηκε η κα ∆. Καρδαρά,  
για τη θέση του αντιπροέδρου προτάθηκε ο ∆ρ Γ. Αγγελό-

Πανοραµική άποψη ηµερίδας 

πουλος, για τη θέση 
του Γενικού Γραµ-
µατέα προτάθηκε η 
κα Ε. Στάµου, για 
την θέση του Τα-
µία προτάθηκε ο κ. 
Κ. Μάρκου και για 
την θέση του υπεύ-
θυνου ∆ηµοσίων Στιγµιότυπο από τις αρχαιρεσίες Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 

Απονοµή πλακέτας

Σχέσεων προτάθη-
κε ο κ. Β. Σταθόπου-
λος , θέσεις στις 
οποίες οµόφωνα 
εκλέχθηκαν.
Αναλύθηκαν στην 
συνέχεια οι αρµο-
διότητες κάθε θέ-
σεως και τονίστη-
κε ότι κάθε µέλος 

Εφορευτική επιτροπή από τους Μ. Ματίνα, Π. 
Γαλανής & Στ. Πάλλης

Ηµερίδα Dr. Nelson Oppermann

Στις 3 Οκτωβρίου 2015, πραγµατοποιήθηκε µε επιτυχία στο ξενοδοχείο «Stratos Vasilikos» ηµερίδα µε θέµα: «Εναρ-
µονισµένες στη Βιολογία του στόµατος προσεγγίσεις, στη θεραπεία ΙΙ τάξεως». Ο ∆ρ Oppermann µίλησε για την 
κατανόηση της φυσικής σωµατικής ανάπτυξης, την τάση για ανάπτυξη ανωµαλιών σύγκλεισης ΙΙης τάξεως κατά Angle 
και τη διαφοροποίηση µεταξύ του εύρους ανάπτυξης ανωµαλιών σύγκλεισης ΙΙης τάξεως κατά Angle, καθώς και για την 
πρώϊµη Ορθοδοντική Θεραπεία και προσέγγιση. Τέλος, παρουσίασε κλινικές περιπτώσεις σε ενήλικες ασθενείς, όπου 
έγινε εµβύθινση τοµέων και έλεγχος σύγκλεισης που σχετίζεται µε την προσθοπίσθια θέση της κάτω γνάθου.

Ηµερίδα Dr. Nelson Oppermann

Πανοραµική άποψη ηµερίδας ∆ρ Oppermann Πανοραµική οπίσθια άποψη ηµερίδας

Ηµερίδα Dr. Nelson Oppermann

Παρουσίαση οµιλητή από τον Β. Σταθόπουλο
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Ο.Σ. Τρικάλων στις 25/5/2013, στον ΟΣΑ στις 
14/12/2013, στην Μεσσηνία στις 18/1/2014, στην 
Σπάρτη στις 19.1.2014, στην Στοµατολογική Εταιρεία 
Θεσσαλίας στις 1/2/2014, στον Ο.Σ. Κέρκυρας στις 
15/2/2014, , στον Ο.Σ. Αχαΐας στις 8/3/2014, στον 
Ο.Σ. Κορινθίας 9.3.2014, σε Στρογγυλό Τραπέζι στην 
23η Οδοντοστοµατολογική Σύνοδο Θεσσαλίας στις 
9-11/5/2014, στον Ο.Σ. Λέσβου στις 14/6/2014, 
στο 2ο Αιγαιοπελαγίτικο Συνέδριο στις 28-29/6/2014, 
στον Ο.Σ. Κοζάνης στις 5/7/2014, στον Ο.Σ. Πειραιά 
στις 20/9/2014, στον Ι.Σ. Πάτρας στις 19/10/2014, 
στο 34ο Πανελλήνιο Οδοντιατρικό Συνέδριο στις 14-
16/11/2014, στην Παράταξη ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΦΑΡΜΑ-
ΚΟΠΟΙΩΝ στις 17/11/2014 & στον Ο.Σ. Ηµαθίας 
6/12/2014. 

2. Εκδόσεις
• Συνεχής ενηµέρωση του Βιογραφικού Σηµειώµατος 

της Εταιρείας το οποίο δηµοσιεύεται τόσο στο ετήσιο 
ηµερολόγιο όσο και στην ιστοσελίδα της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
στην διεύθυνση www.eogme.gr

• Συνεχίστηκε η έκδοση, µε 2 τεύχη ανά έτος του ενη-
µερωτικού φυλλαδίου µε τίτλο «Ορθοδοντικά Νέα» 
µε νέα και ανακοινώσεις των δραστηριοτήτων της 
Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. επιστηµονικών ή µη καθώς και των λοιπών 
ορθοδοντικών φορέων. Έχουν διατελέσει από το 1997 
ως εκδότες οι Γ. Αγγελόπουλος, Φ. Λιβιεράτος, ∆. 
Καρδαρά, Χρ. Σιδέρης, Σ. Τζαννέτου, Σ. Πάλλης, Β. 
Σταθόπουλος & Ε. Στάµου.

• Ο Κατάλογος «Ελλήνων Ορθοδοντικών» δηµιουργήθηκε 
το 1997 και έκτοτε ενηµερώνεται µε την πρωτοβουλία 
του κ. Β. Σταθόπουλου. Η θεσµοθέτηση του ανωτέρω 
καταλόγου ως Εθνικό Μητρώο Ορθοδοντικών από την 
Πολιτεία παραµένει προτεραιότητα και στην παρούσα 
θητεία του ∆.Σ. της Εταιρείας.

• Έκδοση Ηµερολογίων 2013-2014 της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.
• Έκδοση του πρώτου τεύχους του ετήσιου επιστηµονικού 

περιοδικού της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. µε τίτλο «Ελληνικό περιοδικό 
της Ορθοδοντικής», τον ∆εκέµβριο του 2012. Το πρώτο 
τεύχος ήταν αφιερωµένο στις «Οδοντικές Αγενεσίες», 
µε υπεύθυνη έκδοσης την Καθ. Μαργαρίτα Μάκου. Το 
δεύτερο τεύχος µε υπεύθυνο έκδοσης τον ∆ρ Νικόλαο 
Πανδή και θέµα « Η τέταρτη διάσταση στην Ορθοδο-
ντική: ο χρόνος» και η Ορθοδοντική βασισµένη στην 
τεκµηρίωση. Το επόµενο τεύχος έχει ανατεθεί στον επικ. 
καθ. Απόστολο Τσολάκη µε θεµατολογία που σχετίζεται 
µε τα µίνι ορθοδοντικά εµφυτεύµατα.

3. Οµάδες Μελέτης
Συνεχίζεται η λειτουργία των Study Clubs, µια ακόµη πρω-
τοβουλία της Εταιρείας µας, η οποία αγκαλιάσθηκε από 
την πρώτη στιγµή από τους συναδέλφους. Χρονολογικά 
δηµιουργήθηκε πρώτη η «Οµάδα Μελέτης Γλωσσικής 
Ορθοδοντικής» µε πρόεδρο τον Σ. Καρακουσόγλου. Την 
οµάδα της «Συνεργασίας ορθοδοντικής µε άλλα γνωστικά 
αντικείµενα της Οδοντιατρικής» ανέλαβε, µετά την απώλεια 
του ∆ρ Ε. Αλεξανδρόπουλου, ο ∆ρ Γ. Αγγελόπουλος.
4. Σ.Α.Ε.Ο.Π.
To Σύστηµα Αλληλοκάλυψης Εκτάκτων Ορθοδοντικών 
Περιστατικών λειτούργησε τον µήνα Αύγουστο 2013 & 

∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ∆.Σ. 2013-2014
Ο συνολικός αριθ-
µός των µελών της 
Εταιρείας µας µε 
τις εγγραφές έως 
τ ις 31.12.2014 
ανέρχεται στα 445 
µέλη. Το 75% των 
Ελλήνων Ορθοδο-
ντικών, που είναι 
διεθνή µέλη της 

Αµερικανικής Ορθοδοντικής Εταιρείας, είναι µέλη της 
Εταιρείας µας. Αναλυτικά κατά κατηγορία τα µέλη δια-
κρίνονται σε:

ΤΑΚΤΙΚΑ 357 ΕΠΙΤΙΜΑ 8

∆ΟΚΙΜΑ 30 ∆ΙΕΘΝΗ 26

ΣΠΟΥ∆ΑΣΤΙΚΑ 24 ΣΥΝΟΛΟ 445

Ι. Επιστηµονικές δραστηριότητες 2012 - 2014
Η πλήρης αναφορά των επιστηµονικών εκδηλώσεων 
περιέχεται στην ιστοσελίδα της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε., στο τµήµα 
«ΗΜΕΡΙ∆ΕΣ & ΣΥΝΕ∆ΡΙΑ», καθώς και στην ετήσια έκδοση 
του Ηµερολόγιου.
ΙΙ. Οργάνωση και λειτουργία Εταιρείας
1. Απασχόληση προσωπικού & επιστηµονικών συνεργα-

τών:
• Νοµικού συµβούλου µε κατά περίπτωση αµοιβή.
• Φοροτεχνικού συµβούλου µε µόνιµη αντιµισθία.
• Γραµµατέως µερικής απασχόλησης 4 ωρών.
2. Τήρηση & ανανέωση αρχείου νοµικών, δεοντολογικών 

και άλλων θεµάτων κατά φάκελο σχετικών µε την ει-
δικότητα της Ορθοδοντικής και την άσκησή της στην 
Ελλάδα.

3. Ολοκληρώθηκαν οι εργασίες στη Στέγη της Εταιρείας 
και αποµένει η προµήθεια υλικοτεχνικού εξοπλισµού 
προκειµένου να λειτουργήσει.

4. Τακτοποίηση οικονοµικών εκκρεµοτήτων µελών πα-
ρελθουσών χρήσεων σε ποσοστό πάνω από 50%. 
Σε αυτό το σηµείο θα πρέπει να κάνουµε έκκληση να 
ανταποκριθούν τα µέλη προκειµένου να συνεχίσουµε 
την πολυσχιδή δραστηριότητα µας.

5. Σύγκλιση Καταστατικών Οργάνων. Tο ∆.Σ. της Εταιρείας 
συνήλθε συνολικά σε 18 συνεδριάσεις.

ΙΙΙ. Λοιπές ∆ραστηριότητες
1. Συµµετοχή της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. σε Ελληνικά & ∆ιεθνή Fora 

τη διετία 2013 - 2014
• Συµµετοχή του Γ. Αγγελόπουλου ως εθνικού αντιπροσώ-

που στη συνάντηση του W.F.O. στο πλαίσιο του 113ου 
Συνεδρίου της Α.Α.Ο. στη Φιλαδέλφεια, ΗΠΑ, 3-7 Μαΐου 
2013

• Συµµετοχή του Γ. Αγγελόπουλου ως αντιπροσώπου στην 
συνάντηση Μεσογειακών Ορθοδοντικών Εταιρειών, 
στην Φλωρεντία, Ιταλία, 9 & 11 Οκτωβρίου 2014

• Συµµετοχή µε παρουσίαση ασφαλιστικών, εργασι-
ακών, φορολογικών & νοµικών θεµάτων, του Γεν. 
Γραµµατέα, κ. Β. Σταθόπουλου στον Ο.Σ. Μαγνησίας 
στις 2/3/2013, στην ΕΟΓΜΕ στις 6/4/2013, στον 

Ο συνολικός αριθ-
µός των µελών της 
Εταιρείας µας µε 
τις εγγραφές έως 
τ ις 31.12.2014 
ανέρχεται στα 445 
µέλη. Το 75% των 
Ελλήνων Ορθοδο-
ντικών, που είναι Παρουσίαση διοικητικού απολογισµού από τον 

Β. Σταθόπουλο
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2014 και στις διακοπές των Χριστουγέννων 2013.
5. Πρόγραµµα M.O.I.P.
Η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στην διετία 2013-1.2015 συµµετείχε στο 
πρόγραµµα ΜOIP τόσο σε επίπεδο αντιπροσώπου στις 
συναντήσεις όσο και στις γενικότερες υποχρεώσεις που 
απορρέουν από την αρχική προγραµµατισµένη συµφωνία 
όπως:
• Αποστολή καταλόγου ελλήνων οµιλητών για τις συνδι-

οργανώσεις των συνεδρίων M.O.I.P 
• Ενηµέρωση του αρχείου του επιστηµονικού περιοδικού 

«Progress in orthodontics» και συµµετοχή του ∆ρ Γ. Αγ-
γελόπουλου στην Advisory committee του περιοδικού.

• Πρόταση οργάνωσης του δικτύου M.O.I.P. σε ορθοδο-
ντική περιφερειακή οργάνωση των Μεσογειακών χωρών 
δεν έγινε δεκτή λόγω απροθυµίας της πλειοψηφίας των 
συµµετεχόντων, προκρίνοντας µια χαλαρή «ένωση» 

• Υποβολή και υιοθέτηση της σύνταξης της πρότασης 
Ε.Ο.Γ.Μ.Ε-Ο.Ε.Κ. για δηµιουργία βραβείου για την κα-
λύτερη ερευνητική ή κλινική εργασία νέων συναδέλφων 
κάθε 2 έτη από τις χώρες M.O.I.P.

• Τήρηση του κόστους εισόδου στις ηµερίδες της 
Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. των µελών των ορθοδοντικών εταιριών 
M.O.I.P. µε την τιµή του µέλους της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. εφόσον 
διαθέτουν έγγραφη βεβαίωση οικονοµικά τακτοποιηµέ-
νου µέλους από την χώρα καταγωγής των

6. Υποµνήµατα
Συνεχής κατάθεση υποµνηµάτων, όπως: 
• «επί των µετρικών διαστάσεων οδοντιατρείου», που 

συνέταξε ο Γ. Αγγελόπουλος (δηµοσιεύθηκε στα «Ορ-
θοδοντικά Νέα»)

• πρόταση επί του προσχεδίου Υ.Α. που περιλαµβάνει 
διατάξεις που αφορούν την Ορθοδοντική ειδικότητα

• νοµοθέτηση του χρόνιου αιτήµατος της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. για 
την εξαίρεση του απλού ακτινογραφικού µηχανήµατος 
από τον υποχρεωτικό εξοπλισµό του οδοντιατρείου µε 
την Υ.Α. 2302/27.8.2014, και την επιβολή της υποχρε-
ωτικής κατοχής συσκευής υπερήχων

7. Συνεργασία µε κοινοφελή σωµατεία
Συνεργασία µε το σύλλογο «Χαµόγελου του παιδιού», το 
σύλλογο «Κιβωτός του κόσµου» και άλλους φορείς στους 
οποίους προσφέρουµε παροχή ορθοδοντικής θεραπείας 
µέσω εθελοντών µελών της Εταιρείας µας.
8. Συνεργασία µε Ορθοδοντικές Εταιρείες
Η πρόταση ενοποίησης των Ορθοδοντικών Εταιρειών-
προτάθηκε δηµόσια µέσω των Προέδρων της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
σε κάθε περίσταση παρά την απροθυµία για ουσιαστική 
ενοποίηση εµµένει στην στόχευσή της. 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ
Κατά τη διάρκεια της διετίας 2/2013-1/2015 τα συνολικά 
έσοδα ανήλθαν σε: 90.150,45€ ενώ τα συνολικά έξοδα 
ανήλθαν σε: 59.149,71€. Τα καθαρά έσοδα µε ηµεροµη-
νία 7.1.2015 ήταν 31.000,74€
Συµπερασµατικώς η καθαρή θέση της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. την 
7.1.2015 ήταν: 47.306,77€ (περιλαµβανοµένων µελλο-
ντικών απαιτήσεων από την Triaena A.E.).

ΕΣΟ∆Α ΕΞΟ∆Α ΚΑΘΑΡΑ

2013-2015 90.150,45 € 59.149,71 € 31.000,74 €
 

Συνάντηση της οµάδας µελέτης «συνερ-
γασίας Ορθοδοντικής µε άλλα γνωστικά 
αντικείµενα»

Με εξαιρετική επι-
τυχία και µε δια-
δραστική συζήτη-
ση και συµµετοχή 
των συναδέλφων 
I. Γερογιάννη, Ν. 
Μαντά, Κ. Παρα-
δείση, Ι. Τυροβο-
λά, Έ. Σινανιώτη, 
Γ. Αγγελόπουλου, 
Γ. Φραγκούλη, Χ. 

Σχισµένου, Σ. Κουτζόγλου, ∆. Πανάγου έλαβε χώρα τo 
Σάββατο, 4 Απριλίου 2015 στο ιατρείο του ∆ρ. Γ. Αγγε-
λό πουλου στην Αθήνα η συνάντηση της οµάδας µελέτης 
«συνεργασία Ορθοδοντικής µε άλλα γνωστικά αντικείµενα 
της Οδοντιατρικής».
Πρώτος εισηγητής ήταν ο Προσθετολόγος ειδικευµένος 
στο Πανεπιστήµιο Eastman Dental Center, Η.Π.Α. Θανάσης 
Βασίλας µε θέµα «Συνά δελφε ορθοδοντικέ , σας παρα-
καλώ  πολύ  ό πως...». Ο οµιλητής έδωσε έµφαση στην συ-
ντηρητική όσο το δυνατόν αντιµετώπιση των περιστατικών 
περιορίζοντας τις ανάγκες προσθετικής παρέµβασης, 
ενώ πρόσθεσε ότι η προσθετική αν η συνεργασία είναι 

αµφίδροµη µπορεί να αποδώσει τα βέλτιστα αισθητικά 
αποτελέσµατα.

∆εύτερη εισηγήτρια 
ήταν η Περιοδο-
ντολόγος, ειδικευ-
θεί σα σε Ελβετί α 
και Γερµανί α, ∆ι-
δά κτωρ του Ludwig 
-  M a x i m i l i a n s 
University ∆ρ Ευ-
σταθία Σινανιώτη, 
η οποία µίλησε µε 
θέµα: «Ορθοδοντι-

κή  και περιοδοντολογί α» και παρουσίασε συγκεκριµένα 
περιστατικά τα οποία βοηθήθηκαν από την συνεργασία 
των δυο ειδικοτήτων. Ειδική αναφορά έγινε στην Περιο-
δοντολογική προετοιµασία περιοδοντικά επιβαρυµένων 
ασθενών πριν την Ορθοδοντική θεραπεία καθώς και στις 
τεχνικές δηµιουργίας οστού για την τοποθέτηση εµφυτευ-
µάτων που µπορεί να οδηγήσει στη µείωση χειρουργικών 
επεµβάσεων στο ελάχιστο.

1η συνάντηση οµάδας Γλωσσικής Ορθοδοντικής
Το Σάββατο, 28 Φεβρουαρίου 2015, έγινε η πρώτη συνά-
ντηση της οµάδας Μελέτης Γλωσσικής Ορθοδοντικής, στο 
ιατρείο του πρόεδρου της Στέφανου Καρακουσόγλου.
Η συνάδελφος Εύη Στάµου έκανε δύο παρουσιάσεις. Η 

Με εξαιρετική επι-
τυχία και µε δια-
δραστική συζήτη-
ση και συµµετοχή 
των συναδέλφων 
I. Γερογιάννη, Ν. 
Μαντά, Κ. Παρα-
δείση, Ι. Τυροβο-
λά, Έ. Σινανιώτη, Απονοµή αναµνηστικής πλακέτας στον Θανάση 

Βασίλα

∆εύτερη εισηγήτρια 
ήταν η Περιοδο-
ντολόγος, ειδικευ-
θεί σα σε Ελβετί α 
και Γερµανί α, ∆ι-
δά κτωρ του Ludwig 
-  M a x i m i l i a n s 
University ∆ρ 
σταθία ΣινανιώτηΑπονοµή αναµνηστικής πλακέτας στην Έφη 

Σινανιώτη
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o Lee Graber. Επίσης, στο W.F.O. Gazette, θα µπορούν 
και οι άλλες ορθοδοντικές εταιρείες να στέλνουν νέα της 
εταιρείας τους.
Η ανανέωση της συνδροµής W.F.O., µπορεί να γίνει online 
αλλιώς θα πρέπει το µέλος να έρθει σε επαφή µε την κα 
Cohran, για ανανέωση της συνδροµής του.
Επειδή θα γίνει εκλογή νέου συµβουλίου, θα πρέπει οι Εται-
ρείες, να επικοινωνήσουν µε το W.F.O. για να εκλέξουν 
τον εκπρόσωπο τους για τις εκλογές του συµβουλίου. 

Στην συνάντηση 
των εκπροσώπων 
της Α.Α.Ο., έγινε 
ενηµέρωση ότι έγι-
νε link στην ιστοσε-
λίδα του facebook 
για τα διεθνή µέλη, 
στο facebook.com/ 
ΑΑΟinternationals. 
Ta AAO-branded 
materials are free 

to access for all AAO M at www.aaoinfo.org. The Practice 
Management section of the website (www.aaoinfo.org/
practice-management) includes a “Market Your Practice” 
page that contains all downloadable and customizable 
materials from the MyLifeMySmile campaign. Instructional 
videos for customizing these materials are also available 
here.
Απο την εκπρόσωπο της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε., ζητήθηκε στη συνά-
ντηση των αντιπρόσωπων του Α.Α.Ο., αν θα µπορούσε 
στην Ελλάδα να δοθεί έκπτωση για τα ορθοδοντικά υλικά, 
λόγω της οικονοµικής κρίσης και της µείωσης του εισο-
δήµατος των ορθοδοντικών στην Ελλάδα.
Ο Chris Varnas είπε ότι στην συνάντηση της Α.Α.Ο. το 
Νοέµβριο του 2015 µε τις εταιρείες, θα γίνει συζήτηση 
για τις χώρες στις οποίες έχει γίνει µείωση τζίρου αν θα 
µπορούσε να γίνει έκπτωση για τα ορθοδοντικά υλικά.

Εκπροσώπηση Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στο W.F.O. 2015
Στις 26 Σεπτεµβρίου 2015 έλαβε χώρα στο Λονδίνο συ-
νάντηση του συµβούλιου της Παγκόσµιας Οµοσπονδίας 
Ορθοδοντικών (W.F.O.). Η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. αντιπροσωπεύθηκε 
από τον αντιπρόεδρο της ∆ρ Γεράσιµο Αγγελόπουλο. 
Στη συνάντηση ανακοινώθηκε πως η W.F.O έχει 111 
συνεργαζόµενες Εθνικές ή τοπικές Εταιρείες µε 7.923 
µέλη συνολικά.
Στην συνάντηση εκλέχτηκαν τα ακόλουθα µέλη στην εκτε-
λεστική επιτροπή της W.F.O για θητεία από το 2015-2020 
F. Amanda Maplethorp, Himawan Halim, Joseph Bouserhal, 
Keiji Moriyama, Nikhilesh R. Vaid, Panagiotis Skoularikis, 
Paul Jonathan Sandler, Ricardo Machado Cruz, Thomas L. 
Ahman, Yangheng Zhou. Νέος Πρόεδρος ανέλαβε ο ∆ρ 
Allan Thom απο την Μ. Βρετανία ενώ γενικός γραµµατέας 
ο ∆ρ Lee Graber από τις Η.Π.Α. αντικαθιστώντας τους 
ευδοκίµως υπηρετήσαντες πρόεδρο ∆ρ Roberto Justus και 
γενικό γραµµατέα ∆ρ Bill De Kock oι οποίοι και έκαναν 
απολογισµό της θητείας τους. Στην εκτελεστική επιτροπή 
της W.F.O συµµετέχει επίσης ο ∆ρ Jorge Faber εκδότης 
του JWFO o οποίος και έκανε απολογισµό της θητείας του. 

πρώτη αφορούσε 
µια σύντοµη ανα-
σκόπηση από τις 
σηµαντ ι κότερες 
εξελίξεις από το 
«Incognito Users 
Meeting» που πα-
ρακολούθησε στη 
Ρώµη.
Η δεύτερη παρου-
σίαση, αφορούσε 

ένα κλινικό περιστατικό Ι τάξης, µε συνωστισµό & βαθιά 
δήξη, θεραπευµένη µε Ιncognito γλωσσικά άγκιστρα στην 
άνω γνάθο και παρειακά κεραµικά MBT άγκιστρα στην 
κάτω γνάθο.
Η συν. Ευσταθία Μπόβαλη παρουσίασε µια κλινική περί-
πτωση τάξης ΙΙ/2 που θεραπεύτηκε µε Incognito γλωσσικά 
άγκιστρα τόσο στην άνω όσο και στην κάτω γνάθο.
Ακολούθησε ευρεία συζήτηση αναφορικά µε τις κλινικές 
περιπτώσεις, υπό τον συντονισµό του προέδρου στην 
οποία βγήκαν πολλά χρήσιµα συµπεράσµατα και συζητή-
θηκαν λάθη αποφυγής και κλινικά tips για την γλωσσική 
ορθοδοντική.

2η συνάντηση οµάδας Γλωσσικής Ορθοδοντικής
Το Σάββατο, 28 Ιουνίου 2015, έλαβε χώρα η συνάντηση 
της οµάδας Μελέτης Γλωσσικής Ορθοδοντικής, στο ια-
τρείο του προέδρου της κ. Στέφανου Καρακουσόγλου.
Στη συνάντηση αυτή παρουσίασαν περιπτώσεις οι συνά-
δελφοι Εύη Στάµου και Σπύρος Γιαγτζής. Η Εύη Στάµου 
παρουσίασε µια κλινική περίπτωση σκελετικής Τάξης Ι, στην 
οποία θεραπεία χρησιµοποιήθηκαν Incognito αγκύλια στην 
άνω γνάθο και ΜΒΤ κεραµικά στην κάτω γνάθο, ενώ έγινε 
εξαγωγή του άνω πρώτου δεξιού προγόµφιου (14).
Ο συν. Σπύρος Γιαγτζής παρουσίασε µια κλινική περίπτωση 
Τάξης ΙΙ, θεραπευµένη επίσης µε αγκύλια Incognito τόσο 
στην άνω όσο και στην κάτω γνάθο χωρίς εξαγωγές.

Εκπροσώπηση Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στο 115o συνέδριο Α.Α.Ο.
Η Γ.Γ. Εύη Στάµου, εκπροσώπησε την Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στο 115ο 
συνέδριο της Α.Α.Ο., στο Σαν Φρανσίσκο, στη συνάντη-
ση του W.F.O. στις 17 & 18 Μα³ου στη συνάντηση των 
εκπροσώπων των Ορθοδοντικών Εταιρειών.
Στη συνάντηση έγινε ενηµέρωση για το J.W.F.O., ότι οι 
συγγραφείς θα µπορούν να στέλνουν και video εκτός από 
άρθρο καθώς και ότι ο Γενικός γραµµατέας William De 
Kock, θα αποχωρήσει και θα αναλάβει ως Γ.Γ. W.F.O., 

πρώτη αφορούσε 
µια σύντοµη ανα-
σκόπηση από τις 
σηµαντ ι κότερες 
εξελίξεις από το 
«Incognito Users 
Meeting» που πα-
ρακολούθησε στη 
Ρώµη.
Η δεύτερη παρου-Πανοραµική άποψη οµάδας γλωσσικής ορθο-

δοντικής 
Στην συνάντηση 
των εκπροσώπων 
της Α.Α.Ο., έγινε 
ενηµέρωση ότι έγι-
νε link στην ιστοσε-
λίδα του facebook 
για τα διεθνή µέλη, 
στο facebook.com/ 
ΑΑΟinternationals. 
Ta AAO-branded 
materials are free Εκπρόσωποι ορθοδοντικών εταιρειών στην A.O.O.

Παρουσίαση στην οµάδα µελέτης γλωσσικής ΟρθοδοντικήςΠαρουσίαση στην οµάδα µελέτης γλωσσικής ΟρθοδοντικήςΠαρουσίαση στην οµάδα µελέτης γλωσσικής Ορθοδοντικής
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Οι ∆ρ J. Sandler και 
∆ρ K. Moriyama 
έκαναν αναφορά 
στο 8ο και στο 9ο 
I.O.C. που θα λάβει 
χώρα το 2020 στην 
Ιαπωνία αντίστοιχα. 
Τέλος, εγκρίθηκαν 
5 τροποποιήσεις 
του καταστατικού 
σε µια εκ των οποί-

ων ο εκπρόσωπος της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. παρενέβη σχετικά µε 
την οικονοµική συµβολή των συνεργαζόµενων Εταιρειών, 
αναρωτώµενος πως γίνεται 7 από τις συνολικά 111 συ-
νεργαζόµενες Εθνικές ή τοπικές Εταιρείες να έχουν 0 µέλη 
και τί αντίκτυπο αυτό έχει στα οικονοµικά για να λάβει ως 
απάντηση ότι το ελάχιστο ποσό συνεισφοράς είναι 50 $ 
και εφόσον καταβάλλεται παραµένει η Εταιρεία ως µέλος 
µε την λογική ότι της δίνεται η δυνατότητα να εγγράψει 
µέλη. Σε προσωπικές συζητήσεις πάντως επισηµάνθηκε 
πως ίσως θα έπρεπε να διερευνάται για ποιό λόγο κάποιες 
εταιρείες διατηρούν την ιδιότητα µέλους µε µηδενική 
συµµετοχή µελών επί σειρά ετών.
Παράλληλα, στην συνάντηση των editors του επιστηµονικού 
περιοδικού «Progress in Orthodontics» στις 28.9.2015, 
στο πλαίσιο του συνεδρίου της SIDO, την Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
εκπροσώπησε ο ∆ρ Γ. Αγγελόπουλος και προτάθηκε το 
Ελληνικό Περιοδικό Ορθοδοντικής να εκπροσωπηθεί στα 
ερχόµενα Editors Forum. 

13ο Συνέδριο Οδοντ/κού Συλλόγου Λευκωσίας 
Κερύνειας

Ο Οδοντιατρικός Σύλλογος 
Λευκωσίας-Κερύνειας υπό την 
προεδρία της συναδέλφου Μόρ-
φως Κουρουκλάρη διοργάνωσε 
µε συµµετοχή άνω των 350 συ-
νέδρων και µε µεγάλη επιτυχία το 
13ο Συνέδριο του µε θέµα «Μετά 
τη θεραπεία». Το συνέδριο έλαβε 
χώρα στο ξενοδοχείο Hilton Park 
στην Λευκωσία στις 20 & 21 
Μαρτίου 2015.
Το Συνέδριο, αποτελεί την κο-
ρυφαία επιστηµονική εκδήλωση 
του Συλλόγου, ασχολήθηκε µε 
την διατήρηση και συντήρηση 
των οδοντιατρικών θεραπειών, 
καθώς και µε την επίλυση πιθα-

νών επιπλοκών που παρουσιάζονται µετά το πέρας της 
οδοντιατρικής θεραπείας. Στα πλαίσια του συνεδρίου 
αυτού προσεκλήθη ο αντιπρόεδρος της Εταιρείας µας ∆ρ 
Γεράσιµος Αγγελόπουλος και ανέπτυξε το θέµα «Η ∆ια-
τή ρηση θεραπευτικού  αποτελέ σµατος µετά  την ορθοδοντική  
θεραπεί α. Επανέ λεγχοι».

Το ∆.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. συνεδριάζει
  Ηµερήσια διάταξη της 14-1-2015 

Θέµα: Συζήτηση & λήψη απόφασης για την ανακήρυξη 
υποψηφίων στις αρχαιρεσίες της 17.1.2015

 Ολοκληρώθηκε ο κατάλογος των υποψηφίων για 
τις επικείµενες αρχαιρεσίες της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. οι οποίοι 
θα είναι: Γ. Αγγελόπουλος, ∆. Καρδαρά, Κ. Μάρκου, 
Θ. Ραισάκης, Ν. Πανδής, ∆. Παπαγεωργίου, Β. 
Σταθόπουλος & Ε. Στάµου ενώ υποψήφιοι για 
την Εξελεγκτική Επιτροπή θα είναι οι συνάδελφοι 
Γ. ∆αµανάκης, Β. Καλαµάτας, Ζ. Μελέτη, Σ. 
Μποµπέτσης, Η. Μπιτσάνης, και Α. Ροντογιάννη.

Θέµα: Εγκρίθηκε ο ∆ιοικητικός Απολογισµός έως τις 16 
Ιανουαρίου 2015.

Θέµα: Εγκρίθηκε ο Οικονοµικός Απολογισµός έως τις 7 
Ιανουαρίου 2015.

Θέµα: Παραδόθηκε από την TRIAENA A.E. ο Οικονοµικός 
Απολογισµός του 13ου Π.Ο.Σ. ο οποίος και 
εγκρίθηκε. Σχετικά µε την ετήσια συνδροµή 2015 
προς την Εταιρεία, παραµένει στα 70€.

Θέµα: Αποφασίστηκε να παρευρεθεί ο κ. Γ. ∆αµανάκης 
στη συνάντηση για την εκπροσώπηση της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
µαζί µε τον κ. Π. Σκουλαρίκη και την κ. Α. 
Παπαδογεωργάκη, προκειµένου να επιλεγούν οι 
αντιπρόσωποι της Ελλάδας στη Γ.Σ. της W.F.O., 
της 27 Μαρτίου 2015 στο Λονδίνο.

Θέµα: Συζητηθήκαν πιθανές υποψηφιότητες ως 
αντιπρόεδροι για το 14ο Π.Ο.Σ.

  Ηµερήσια διάταξη της 18-2-2015  
Θέµα: Συζητήθηκαν οι προτάσεις του προέδρου της 

Οργανωτικής Επιτροπής όσον αφορά την επιλογή 
των προσκεκληµένων οµιλητών µεταξύ των 
οποίων περιλαµβάνονται τα ονόµατα των Wilcko 
& Ferguson πιθανά για προσυνεδριακό σεµινάριο, 
του Dr Hugo De Clerk πιθανά για µετασυνεδριακό 
σεµινάριο καθώς και των Μ. Rossi, G. Fiorelli, 
F. Uribe, R. Sepannen, Στ. Καρακουσόγλου, Απ. 
Τσολάκη, ∆. Κωνσταντώνη κ.α. για το συνέδριο.

 Ορίστηκε η πρώτη συνάντηση της Οργανωτικής 
Επιτροπής για το 14ο Π.Ο.Σ. να γίνει στο πλαίσιο 
της ηµερίδας στις 28/3/2015.

Θέµα: Αποφασίσθηκε να µεταβεί εκ µέρους της ΕΟΓΜΕ 
ο κ. Γ. ∆αµανάκης σε µία εκ των δύο (2) θέσεων 
που θα εκπροσωπήσουν την Ελλάδα στην Γ.Σ. της 
WFO στο 8ο I.O.C. στις 27-30.9.2015

Θέµα: Προτάθηκε να διερευνηθεί κοινή διοργάνωση 
ηµερίδας µε τη γναθοχειρουργική εταιρεία µε 
θέµα την «ορθογναθική χειρουργική» πιθανώς το 
Β΄ εξάµηνο του 2015.

Θέµα: Συζητήθηκαν οι οργανωτικές λεπτοµέρειες του 
πρώτου study club της οµάδας µελέτης γλωσσικής 
ορθοδοντικής, το οποίο θα λάβει χώρα το Σάββατο 
28/2/2015 µε οµιλητές την Ε. Στάµου και την E. 
Μπόβαλη.

Οι ∆ρ J. Sandler και 
∆ρ K. Moriyama 
έκαναν αναφορά 
στο 8
I.O.C. που θα λάβει 
χώρα το 2020 στην 
Ιαπωνία αντίστοιχα. 
Τέλος, εγκρίθηκαν 
5 τροποποιήσεις 
του καταστατικού Με  µέλη του ∆.Σ. στην Γ.Σ. της W.F.O. & το νεο 

Πρόεδρο ∆ρ Allan Thom

Ο Οδοντιατρικός Σύλλογος 
Λευκωσίας-Κερύνειας υπό την 
προεδρία της συναδέλφου Μόρ-
φως Κουρουκλάρη διοργάνωσε 
µε συµµετοχή άνω των 350 συ-
νέδρων και µε µεγάλη επιτυχία το 
13
τη θεραπεία». Το συνέδριο έλαβε 
χώρα στο ξενοδοχείο Hilton Park 
στην Λευκωσία στις 20 & 21 
Μαρτίου 2015.
Το Συνέδριο, αποτελεί την κο-
ρυφαία επιστηµονική εκδήλωση 
του Συλλόγου, ασχολήθηκε µε 
την διατήρηση και συντήρηση 
των οδοντιατρικών θεραπειών, Απονοµή αναµνηστικής πλακέ-

τας σε Γ. Αγγελόπουλο
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∆ΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

ΝΕΑ
ΟΡΘΟ∆ΟΝΤΙΚΑ

  2015
ΤΟΜΟΣ 17

  Ηµερήσια διάταξη της 1-4-2015  
Θέµα: Αποφασίσθηκε να µεταβεί στο Λονδίνο η πρόεδρος 

∆ρ ∆. Καρδαρά για την εκπροσώπηση της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
στο ∆ιεθνές συνέδριο του W.F.O. Αποφασίσθηκε 
επίσης η Ε. Στάµου να εκπροσωπήσει την Ε.Ο.Γ.Μ.Ε 
στις συναντήσεις του W.F.O. στο πλαίσιο του 115ου 
A.A.O., τον Μάϊο του 2015.

Θέµα: Συζητήθηκε η πορεία του περιοδικού για το 2015, 
του οποίου την έκδοση έχει αναλάβει ο Επικ. Καθ. 
κ. Τσολάκης και προτάθηκε για το 2016 να το 
αναλάβει η Αν. Kαθ. Ευθυµία Μπάσδρα.

Θέµα: Συζητηθήκαν ως πιθανοί οµιλητές σε προσεχείς 
ηµερίδες οι ∆ρ Oppermann για τις 3 Οκτωβρίου 
2015 και ∆ρ Curiel για τις 7 Νοεµβρίου 2015.

Θέµα: Συζητηθήκαν οι προσφορές, που έχουν συγκεντρωθεί 
έως τώρα για την διεξαγωγή του συνεδρίου και 
αποφασίστηκε να επιλεγεί το ξενοδοχείο Hilton ή 
το Ίδρυµα Ευγενίδου.

 Αποφασίσθηκε να προσκληθούν στο συνέδριο οι 
∆ρ Domingo Martin και καθ. Riitta Sepannen.

  Ηµερήσια διάταξη της 6-5-2015  
Θέµα: Το 14ο συνέδριο θα διεξαχθεί στο ξενοδοχείο Ath-

ens Hilton. Συζητηθήκαν το ωρολόγιο πρόγραµµα 
του συνεδρίου, του προσυνεδριακού και του 
µετασυνεδριακού σεµιναρίου καθώς και οι τιµές 
συµµετοχής στα ανωτέρω.

Θέµα: Συζητήθηκε το θέµα του «Ελληνικού Περιοδικού 
Ορθοδοντικής» και συγκεκριµένα το ποιοί θα είναι 
οι συγγραφείς στο νέο περιοδικό.

Θέµα: Συζητήθηκε σε περίπτωση σοβαρού ατυχήµατος ή 
θανάτου συναδέλφου, να παρεµβαίνει η Εταιρεία 
µας ώστε να βοηθήσει την οικογένεια του/
της εκλιπόντος συναδέλφου εφόσον εκείνη το 
επιθυµεί, ενεργοποιώντας την αρµόδια επιτροπή της 
Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. σχετικά µε νοµικά θέµατα και ανάληψη 
πολιτικών διατήρησης του ιατρείου έως την 
ολοκλήρωση των ενεργών θεραπειών. Θα συσταθεί 
µια τριµελής επιτροπή από 2 µέλη και τον Ταµία 
της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε., η οποία θα είναι επιφορτισµένη για 
την αντιµετώπιση της «κρίσης», µε τη συνδροµή της 
νοµικής ή φοροτεχνικής υποστήριξης των µονίµων 
συνεργατών της Εταιρείας.

Θέµα: Συζητήθηκε το θέµα της συνεχούς επιµόρφωσης, 
άλλα εφόσον η χώρα στερείται Εθνικού Συστήµατος, 
ούτε υπάρχει άµεση πρόβλεψη για θεσµοθέτηση 
του από την Ε.Ο.Ο., συµφωνήθηκε για τα µέλη της 
Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. που δραστηριοποιούνται στο εξωτερικό 
να εκδίδεται πιστοποιητικό στα Αγγλικά, µε τις 
πραγµατικές ώρες παρακολούθησης των ηµερίδων 
ή συνεδρίων της.

Θέµα: Αποφασίσθηκε η εκπροσώπηση της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. από 
την Εύη Στάµου στο San Francisco των Η.Π.Α. στη 
συνάντηση του W.F.O. και του Α.Α.Ο.

  Ηµερήσια διάταξη της 1-7-2015  
Θέµα: Η αίτηση της συναδέλφου Παλάσκα Πηνελόπης ως 

τακτικό µέλος έγινε οµόφωνα δεκτή.
Θέµα: Αποφασίσθηκε να διερευνηθεί ο αντιπρόσωπος 

της Leone στην Ελλάδα, εάν υπάρχει δυνατότητα 
χορηγίας ηµερίδας το 2016.

Θέµα: Προτάθηκε από την κα Ε. Στάµου, να τροποποιηθεί 
ο λογαριασµός της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. σε δύο µικρότερους 
λογαριασµούς, αλλά λόγω έλλειψης χρόνου 
αναβάλλεται προς το παρόν λόγω της χρονοβόρας 
τραπεζικής διαδικασίας.

  Ηµερήσια διάταξη της 2-9-2015  
Θέµα: Αποφασίσθηκε οµόφωνα να εκπροσωπήσει την 

Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. ο ∆ρ Γ. Αγγελόπουλος στην Γ.Σ. του 
W.F.O. (σε αντικατάσταση του κ. Γ. ∆αµανάκη) και 
στην συνάντηση εκδοτών του περιοδικού «Progress 
in Orthodontics», στο πλαίσιο του συνεδρίου της 
SIDO, 29-32.10.2015 στο Μιλάνο της Ιταλίας.

Θέµα: Αποφασίσθηκε οµόφωνα να διερευνήσει ο ∆ρ Γ. 
Αγγελόπουλος σε Λονδίνο & Μιλάνο την πρόθεση 
των αλλοδαπών ορθοδοντικών να κληθούν ως 
προσκεκληµένοι οµιλητές το 2016.

Θέµα: Έγιναν οµόφωνα δεκτές οι προτάσεις του Προέδρου 
του 14ου Π.Ο.Σ. σχετικά µε την διεξαγωγή του 
σεµιναρίου βοηθών, παράλληλα µε την πρωϊνή 
συνεδρία και σχετικά µε την παράθεση του ∆είπνου 
του Προέδρου καθώς και την τιµολόγηση της 
συµµετοχής στο συνέδριο & την έκθεση υλικών.

Θέµα: Οµόφωνα αποφασίσθηκε η ενεργή στήριξη 
της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στην υπό δηµιουργία «Εταιρείας 
Γλωσσικής Ορθοδοντικής» εφόσον πληρούνται τα 
αναγκαία κριτήρια του καταστατικού της.

  Ηµερήσια διάταξη της 17-9-2015  
Θέµα: Οι αιτήσεις των συναδέλφων Αλεξανδρόπουλου 

Αλέξανδρου, Μαρινάκη Λήδας, Παπαγιάννη 
Αλέξανδρου & Σπανού Αναστασίας ως σπουδαστικά 
µέλη έγιναν οµόφωνα δεκτές.

  Ηµερήσια διάταξη της 5-11-2015  
Θέµα: Αποφασίσθηκε οµόφωνα να προχωρήσουµε στην 

έκδοση του ηµερολογίου 2016. Θα σταλεί µέσω 
της Γενικής Ταχυδροµικής λόγω χαµηλού κόστους, 
στα ταµειακώς τακτοποιηµένα µέλη έως το 2012.

Θέµα: Αποφασίσθηκε να προταθεί στον ∆ρ R. Nanda, για 
ηµερίδα πριν το Μ.Ο.Ι.P. µε πλαφόν honorarium 
και εξόδων το ποσό των 3.500 €. ∆ιερευνητική 
πρόταση για ηµερίδα στο 2016 θα λάβουν οι 
Drs Kevin O’ Brien και Little Wood. ∆ιερευνητική 
πρόταση για παρουσίαση της τεχνικής Invisalign θα 
τεθεί στον αντιπρόσωπο κ. Πέρρο για το 2016.

Θέµα: Ανέλαβε ο ∆ρ Γ. Αγγελόπουλος να συνεργαστεί 
µε τον επικ. καθ. Απ. Τσολάκη για θέµατα του προς 
έκδοση επιστηµονικού περιοδικού.



Αρχαιρεσίες στην Ορθοδοντική Εταιρεία Βορείου Ελλάδος 
(Ο.Ε.Β.Ε.)
Το Σάββατο στις 28 Φεβρουαρίου 2015, µετά το τέλος της επιστηµονικής 
ηµερίδας του Καθηγητή και ∆ιευθυντή του Εργαστηρίου Ορθοδοντικής του 
Τµήµατος Οδοντιατρικής του Α.Π.Θ. κ. Μόσχου Α. Παπαδόπουλου µε θέµα 
«Σύγχρονη αντιµετώπιση των συγκλεισιακών προβληµάτων τάξης ΙΙ µε χρήση 
µίνι-εµφυτευµάτων», έλαβε χώρα η Τακτική Γενική συνέλευση των µελών της 
Ο.Ε.Β.Ε. µε σκοπό τη διενέργεια εκλογών για την ανάδειξη των νέων µελών 
για το ∆ιοικητικό της Συµβούλιο. Μετά από τη διενέργεια και τα αποτελέσµατα 
της εκλογικής διαδικασίας, το νέο ∆.Σ. της Ο.Ε.Β.Ε. συγκροτήθηκε σε Σώµα 
και η σύνθεσή του για την επόµενη τριετία 2015-1018 έχει ως εξής: 
Πρόεδρος: Μόσχος Παπαδόπουλος
Αντιπρόεδρος: Ιουλία Ιωαννίδου-Μαραθιώτου
Γραµµατέας: Ελευθέριος Κακλαµάνος
Ταµίας: Ευφηµία Κουµπιά
Μέλη: Αναστάσιος Ζαφειριάδης
 Φάντι Ταραούνε
 Αθηνά Χατζηγιάννη
Το νέο ∆.Σ. αποφάσισε τη σύσταση των παρακάτω επιτροπών: 
1) Επιτροπή δηµοσίων σχέσεων µε πρόεδρο την Αθηνά Χατζηγιάννη και µέλη 

τον Αναστάσιο Ζαφειριάδη και τον Ελευθέριο Κακλαµάνο.
2) Επιτροπή επιστηµονικού προγράµµατος µε πρόεδρο τον Φάντι Ταραούνε 

και µέλη τον Ελευθέριο Κακλαµάνο και την Αθηνά Χατζηγιάννη
3) Επιτροπή ηλεκτρονικών πολυµέσων µε πρόεδρο τον Αναστάσιο Ζαφειριάδη 

και µέλη την Αθηνά Χατζηγιάννη και τον Φάντι Ταραούνε.

Τα άρθρα, τα οποία δηµοσιεύονται στα Ορ-
θοδοντικά Νέα, επιλέγονται µε κριτήρια την 
επικαιρότητα, την επιστηµονική εγκυρότητα και 
την πρωτοτυπία. Οι απόψεις που εκφράζονται 
ενυπόγραφα δεν δεσµεύουν αποκλειστικά τον εκ-
δότη. Σκοπός της έκδοσης είναι η παρουσίαση δι-
αφορετικών απόψεων – αρκεί να µην εκφέρονται 
αυθαίρετα - και η δηµιουργία καταλλήλου πλαισί-
ου διαλόγου και ανταλλαγής ιδεών µε επίκεντρο 
την προαγωγή των σκοπών της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. Άρθρα 
µεγαλύτερα των 300 λέξεων δεν γίνονται κατ’ 
αρχήν δεκτά. Χειρόγραφα και άλλα πρωτότυπα 
δεν επιστρέφονται. Τα «Ορθοδοντικά Νέα» θα 
δηµοσιεύσουν νέα όλων των Εταιρειών µέσω των 
οποίων µέλη της Ορθοδοντικής κοινότητας στην 
Ελλάδα εκπροσωπούνται, αρκεί να κοινοποιη-
θούν στη διεύθυνση αλληλογραφίας έκδοσης, 
Μπουµπουλίνας 3, 106 82 Αθήνα. 
Απαγορεύεται η αναδηµοσίευση όλου ή µέρους 
της ύλης του περιοδικού χωρίς την γραπτή άδεια 
του εκδότη.

Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.
Μπουµπουλίνας 3
Αθήνα 10682
Τηλ.: 210 8227 576
email: info@eogme.gr
www.eogme.gr

Εκδότης:
Εύη Στάµου

∆ιεύθυνση σύνταξης:
Βασίλειος Σταθόπουλος

Σχεδιασµός - Ηλεκτρονική Σελιδοποίηση:
MEGAPRINT
τηλ.: 210 2716 161

∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.
Πρόεδρος:
∆ήµητρα Καρδαρά
Αντιπρόεδρος:
Γεράσιµος Αγγελόπουλος
Γεν. Γραµµατέας:
Εύη Στάµου
Ταµίας:
Κώστας Μάρκου
Υπ. ∆ηµοσίων Σχέσεων:
Βασίλειος Σταθόπουλος
Αναπληρωµατικά Μέλη:
Πανδής Νίκος
Παπαγεωργίου ∆ηµήτρης
Ραϊσάκης Θεόδωρος

∆ΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

ΝΕΑ ΑΛΛΩΝ ΕΤΑΙΡΕΙΩΝ

ΚΟΙΝΩΝΙΚΑ ΝΕΑ

Θέµα: Αποφασίσθηκε η ετήσια συνδροµή να παραµείνει 
στα 70€ και να µην αναπροσαρµοστούν οι τιµές 
έκθεσης για τα περίπτερα στις ηµερίδες. Οι 
οφειλέτες θα ενηµερωθούν για τυχόν διαστήµατα 
που δεν έχουν καταβάλει την ετήσια συνδροµή.

Θέµα: Στις 26.9.2015 έλαβε χώρα στο Λονδίνο 
συνάντηση του συµβούλιου της W.F.O.. Η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
αντιπροσωπεύθηκε από τον ∆ρ Γ. Αγγελόπουλο.

Θέµα: Έγινε ενηµέρωση από την Εταιρεία συντήρησης 
του φωτοτυπικού Xerox 3200MFP ότι service, θα 
παρέχεται µέχρι το τέλος του 2015. Έκτοτε θα 

χρησιµοποιηθεί για όσο διάστηµα διατίθενται 
ανταλλακτικά και ακολούθως θα αποσυρθεί για 
ανακύκλωση.

  Ηµερήσια διάταξη της 2-12-2015  
Θέµα: Έγινε οµόφωνα δεκτή η αίτηση διαγραφής του 

Κ.Ν., µε την προϋπόθεση τακτοποίησης των µέχρι 
την ηµεροµηνία διαγραφής οικονοµικών οφειλών 
βάση του άρθρου 6, §2.

Θέµα: Εγκρίθηκε οµόφωνα η αίτηση του Κωνσταντίνου 
Τζαµάλα ως τακτικό µέλος.

Στις 20 Φεβρουαρίου 2015, έφυγε ξαφνικά και 
άδικα από την ζωή σε ηλικία µόλις 53 ετών, ο 
αγαπητός µας συνάδελφος ορθοδοντικός Νί-
κος Σουλελές. Η είδηση συγκλόνισε ολόκληρη 
την ορθοδοντική κοινότητα.
Η πρόεδρος & τα µέλη του ∆.Σ. της Εταιρείας 
Ορθοδοντικής & Γναθοπροσωπικής Μελέτης 
& Έρευνας, της οποίας ο Νίκος ήταν από τα 
πιο αγαπητά µέλη, εκφράζουν τα πιο θερµά 
συλλυπητήρια τους. Ευχόµαστε στην οικογένεια 
του δύναµη και κουράγιο.
Ο πόνος είναι µεγαλύτερος όταν το νήµα της 
ζωής, όπως στην περίπτωση του Νίκου κόβεται 
τόσο νωρίς. Καλό παράδεισο φίλε ΝΙΚΟ.


